
U hoeft de kranten maar open te slaan om te constateren dat het illegale kanspelaanbod met
name in Twente al jarenlang weelderig tiert.
Het is een moeilijk uit te roeien plaag.
Een effectief instrument is een kwaliteitskansspelautomatenhal die zoals elders is aangetoond
de illegaliteit uit Twente verdrijft.

KHN afdeling Hengelo is daarom ontzettend verheugd dat Hengelo overweegt om over te gaan
tot het toelaten van legale speelautomatenhallen.

Nog Tactus of een ander instantie heeft ooit kunnen aantonen dat amusementhallen verslavend
werken, hierover ligt ook geen enkel onderzoeksrapport ten grondslag. Ook is er in Nederland
nog nooit een amusementhal gesloten op last van een burgemeester, KSA (kanspel
autoriteiten) of andere overheidsinstantie.

In den lande dus ook in onze omgeving zijn er op verschillende lokaties illegale gokhallen
gevestigd die vaak door niet daarvoor gekwalificeerde personen geëxploiteerd worden zonder
enige controle en waar geweld en andere criminaliteit aan de orde van de dag is.

Nu echter het initiatief er ligt om Hengelo te verrijken met 1 of 2 legale kwalteits
amusementshallen waar controle aan de voorkant tijdens het verblijf en aan de achterkant is en
deze wordt uitgevoerd door daarvoor speciaal opgeleid personeel ontstaat er een tweestrijd en
worden de legale amusementhallen vergeleken met bovengenoemde illegale gok lokaties.

Het toestaan van kwaliteits amusementshallen in Hengelo zal de verslaving en ondermijning
juist tegen gaan en het geheel bij het uitgaansleven van Hengelo betrekken en het is ook nog
eens goed tegen de nijpende leegstand waar ook onze stad mee kampt.

Kortom gemeenteraad doet Hengelo te kort als het tegen de komst van de amusementhallen
stemt. We kunnen wel een positieve boost gebruiken dacht ik zo.
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